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Zápisnica 

z Členskej schôdze SÚCHNO 

 

Dátum: 18. 03. 2023 

Miesto: Hotel Lux, Námestie Slobody 2, 974 01 Banská Bystrica 

 

Počet registrovaných členov s platným hlasovacím právom: 56 (príloha) 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa a voľba komisií (návrhová, mandátna) 

3. Schválenie programu členskej schôdze 

4. Správa predsedu SÚCHNO (A. Majsniar) 

5. Správa o činnosti SÚCHNO (Mgr. I. Kočajda) 

6. Správa Výcvikovej komisie SÚCHNO (Bc. J. Adamuščin) 

7. Správa HPK SÚCHNO (Mgr. I. Kočajda) 

8. Správa o hospodárení a správa revíznej komisie (Mgr. I. Kočajda a M. Petrek) 

9. Schválenie Kalendára kynologických akcií na rok 2023 

10. Návrh rozpočtu na rok 2023 (Mgr. I. Kočajda) 

11. Diskusia 

12. Uznesenia 

13. Záver 

 

K bodu 1 

Rokovanie členskej schôdze otvoril a viedol Mgr. Juraj Štaudinger. Na úvod privítal 

prítomných členov.  

 

K bodu 2 

Voľba návrhovej komisie: p. Peťková – predseda, p. Chlebová a p. Skovajsa 

Za: 56  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Voľba mandátnej komisie: p. Hudok – predseda, p. Rázga a p. Šajgalíková 

Za: 56  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Voľba zapisovateľky: p. Piatrová 

Za: 56  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 3 

Program členskej schôdze bol schválený jednomyseľne: 

Za: 56  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 4 

Pán Albín Majsniar predniesol správu predsedu SÚCHNO, kde zhodnotil udalosti roku 2022, 

úspechy reprezentácie na majstrovstvách sveta a chod kancelárie.   

 

Prítomní zobrali informáciu na vedomie. 
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K bodu 5 

Pán Ivan Kočajda informoval o priebehu chovateľských akcií predchádzajúcej sezóny, 

o činnosti plemennej knihy a oboznámil členov o priebehu generálneho zasadnutia WUSV 

v roku 2022 v Norimbergu v Nemecku ako aj o príprave na účasť na generálnom zasadnutí 

WUSV, ktoré sa bude konať dňa 15. 4. 2023 v Lerme v Španielsku. Členov tiež oboznámil 

o príprave školenia na wesensbeurteilung.  

 

Prítomní zobrali informáciu na vedomie.  

 

K bodu 6  

Správu o výcvikovej činnosti predniesol pán Adamuščin. Informoval o počtoch vykonaných 

skúšok za rok 2022, o kvalifikačných pretekoch a reprezentácii Slovenskej republiky na 

majstrovstvách sveta. Správa tvorí prílohu zápisnice.  

 

Prítomní zobrali informáciu na vedomie.  

 

K bodu 7 

Správu HPK SÚCHNO predniesol p. Kočajda, v ktorej konštatuje zníženie počtu zápisov 

v roku 2022. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

 

Prítomní zobrali informáciu na vedomie.  

 

K bodu 8 

Pán Marián Petrek, predseda revíznej komisie informoval o činnosti revíznej komisie za 

uplynulý rok. Zhodnotil, že vedenie účtovníctva je v súlade so zákonom o účtovníctve a pohyby 

finančných prostriedkov sú evidované presne a verne. Pri kontrolách v priebehu roka 2022 

neboli zistené žiadne nedostatky. Správa revíznej komisie tvorí prílohu zápisnice. 

 

Prítomní zobrali informáciu na vedomie. 

 

K bodu 9 

Kalendár kynologických akcií na rok 2023, ktorý je zverejnený na internetovej stránke 

www.suchno.sk bol schválený nasledovne: 

Za: 56  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 10 

Pán Kočajda predložil návrh rozpočtu pre rok 2023. Oboznámil členov so zvýšenými nákladmi 

v súvislosti s účasťou na zasadnutí WUSV v Lerme v Španielsku a v súvislosti so školením 

rozhodcov na „Wesensbeurteilung“. Návrh rozpočtu tvorí prílohu zápisnice. 

 

Návrh rozpočtu na rok 2023 bol schválený nasledovne: 

Za: 56  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu 11 

A) V rámci diskusie odznela informácia od pána Kočajdu o potrebe doplnenia bodu 

o disciplinárnom konaní do chovateľského poriadku SÚCHNO podľa predpisov SKJ.  

 

Hlasovanie za doplnenie prebehlo nasledovne: 

Za: 56  Proti: 0 Zdržal sa: 0 
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B) Bol predložený návrh na zmenu stanov a to zmenu sídla na novú adresu: Partizánska 

cesta 112, 974 01 Banská Bystrica.  

 

Zmena sídla bola schválená jednohlasne: 

Za: 56  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

C) Ďalej bol predložený návrh Prof. MVDr. Valenta Ledeckého, CSc. V súvislosti so 

skvalitnením hodnotenia a prezentácie röntgenogramov na DBK, DLK a LTV 

(lumbosakral transition vertebre – prechodový bedrovo-krížový stavec) u plemena NO 

podal nasledovný návrh: 

Röntgenogramy ním vyhodnotené ako stupeň (B, C, D alebo E) by dokladoval písomne 

– dôvody pozitivity. Majiteľ by bol informovaný, prečo je nález na röntgenograme 

pozitívny. Toto písomné zhodnotenie by sa tiež priložilo ako súčasť žiadosti na prípadné 

odvolanie voči jeho hodnoteniu do Nemecka. Tým by došlo k priamej komparácii dvoch 

hodnotiteľov. 

Rovnako podal návrh, aby na röntgenograme súčasne hodnotil prítomnosť, resp. 

neprítomnosť niektorého z typov prechodového lumbosakrálneho segmentu (LTV). 

Toto hodnotenie je odporúčané komisiou GRSK v Nemecku pre chovateľov, aj keď 

doteraz nebol potvrdený genetický pôvod tejto morfologickej anomálie chrbtice. 

Konštatuje, že prechodový stavec u väčšiny psov môže spôsobiť nestabilitu v bedrovo-

krížovom spojení v strednom veku psa a tak znížiť jej výkon. Vedecké odporúčanie je, 

aby chovateľ sám zvážil plemenitbu jedincov s výskytom prechodového stavca Typ 2 

alebo Typ 3. Uvedené skutočnosti skvalitnia ďalšie ozdravenie chovu NO. Súčasne 

navrhol zmenu finančného hodnotenia za: 

DBK, DLK a LTV       cena 35,- € 

DBK, DLK + písomné zhodnotenie pozitivity a LTV cena 45,- € 

Vyššie uvedené nie je pre majiteľov NO záväzné, táto možnosť je na dobrovoľnej báze 

chovateľov. V prípade, že toto hodnotenie bude majiteľ jedinca požadovať, SÚCHNO 

si ku každému úkonu bude účtovať + 1,- € za zápis. Doterajšie poplatky za vyhodnotenie 

DBK+DLK zostávajú nezmenené. 

 

Prítomní zobrali informáciu na vedomie. 

 

D) Z pléna odznela otázka, či je možné aby sa na kynologických akciách organizovaných 

pod hlavičkou ZŠK SR zúčastnili aj psovodi, ktorí nie sú členmi žiadneho 

kynologického alebo chovateľského klubu poprípade psovodi, ktorí sú členmi 

kynologického alebo chovateľského klubu, avšak ten nie je členom ZŠK SR. Pán 

Štaudinger vysvetlil, že účasť na akciách nie je viazaná na členstvo v chovateľskom 

klube, ale na členstvo v kynologickom klube, ktorý patrí pod ZŠK SR. Napriek tomu sa 

takíto psovodi môžu zúčastniť akcií ale usporiadateľ im môže účtovať zvýšený 

štartovný poplatok. 

 

Prítomní zobrali informáciu na vedomie.     
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K bodu 12 

 

UZNESENIE ČLENSKEJ SCHÔDZE SÚCHNO 

 

Členská schôdza SÚCHNO dňa 18. 03. 2023: 

 

A. Schvaľuje: 

1. Zapisovateľku, návrhovú a mandátnu komisiu 

2. Program členskej schôdze 

3. Kalendár kynologických akcií pre rok 2023 

4. Návrh rozpočtu na rok 2023 

5. Doplnenie bodu o disciplinárnom konaní 

6. Zmenu stanov – zmena sídla  

 

B. Berie na vedomie: 

1. Správu predsedu  

2. Správu o činnosti  

3. Správu výcvikovej komisie 

4. Správu hlavnej plemennej knihy 

5. Správu o hospodárení a správu revíznej komisie 

6. Návrh prof. Ledeckého 

 

V Banskej Bystrici, dňa 18. 03. 2023 

 

 

Zapísala: Ing. Veronika Piatrová 

 

 

Overil: Mgr. Juraj Štaudinger 


